
Dagsorden & referat  bestyrelsesmøde tirsdag 15.juni 2021 

Herstedvester Grundejerforening 

 

 

1: Godkendelse af dagsorden 

      Godkendt med ændring om at der startes med pkt. 3b  

2:Referat fra sidst  

Formanden tager kontakt til alb. Kommune ang. Nedsættelse 

af trafikgruppe, omhandlende trafikken til og fra 

Hjørnegårdgrunden. 

3: Meddelelser fra formanden 

a:Endnu ikke svar fra Poul Markussen angående blomstereng. 

Der er aftalt rundtur i landsbyen med en biolog fra 

verdensmålscentret, for at udpege egnede områder til 

etablering af biodiverse blomsterenge. 

b: Affaldsordning. Vi afventer at forslaget kommer i høring. Har aftalt    

med Peter Due Larsen, Herstedøster, at vi taler sammen i forbindelse 

med udformning af høringssvar, og evt. laver et fælles høringssvar, hvis 

det vurderes hensigtsmæssigt. 

Vi har været til brugergruppemøde omkring affaldsløsningen. 

Der er som udgangspunkt meldt ud fra kommunen at vores 

affaldsløsning skifter fra vores nuværende, til en ordning med 

4 stk. 240 liters affaldsbeholdere på hjul, og 10 

sorteringsgrupper. 

Vi afventer dog stadig at det sendes i høring i de enkelte  

områder. Vi er i dialog med de andre landsbyer om et 

eventuelt fælles svar.  



Når der foreligger noget mere konkret, vil vi indkalde til 

separat møde herom. 

    c: Jeg har givet politiet et ”tip” om mistænkelig trafik på 

parkeringsplads ved stadion og kirkegård. Når vi vælger denne form for 

kommunikation, får vi ikke nogen tilbagemelding. (se politiets 

hjemmeside) 

Vi kontakter politiet, med henblik på et møde i byen, så de 

kan få syn for sagen.  

   d: Videre planlægning af vælgermøde. Forsamlingshuset har givet 

tilsagn om at deltage i arrangementet. 

Forsamlingshuset er booket til tirsdag d. 2. november 2021. 

for afholdelse af et vælgermøde forud for kommunalvalget. 

Alle partier inviteres. Vi laver et bredt formuleret oplæg, som 

politikerne, ud over deres generelle valgprogram skal byde ind 

på. Vi inviterer allerede nu, og eftersender dagsorden.  

  

e: Status Hjørnegrunden. Trafikforholdene, parkering, støvgener. Skal vi 

foretage os mere fra grundejerforeningen. 

(se mail fra Johnny og Anni) 

Der udarbejdes skriv til kommunen og bygherre omkring 

byggegener, og manglende opfølgning fra kommune og 

bygherre.  

f: Status Bakkegården. Ifølge Boliga fortsat boliger til salg 

 Brikk har 4 boliger til salg. 

g: Status trailerpladsen. 

 Det er aftalt at vi fjerner resterne af det gamle raftehegn. 

 Der indkøbes 2 stk. nye låse, samt nøgler til nye brugere. 



4:Trafik 

    Mail fra Stine ang. trafik på stien. Skal vi gå videre? 

 Sagen undersøges nærmere, men det henstilles til at ingen 

 benytter stien mellem stadion og kirkegården til bilkørsel. 

5: IT/Hjemmeside 

 Intet at berette 

6: Økonomi. Afsluttet regnskab for 2020 og budget for 2021 

 Budgettet blev fastlagt og sendt til revisorerne.  

7: Generalforsamling. 

  

Forsamlingsforbuddet er nu stort set ophævet og vi kan gå videre med 

planlægning af generalforsamling. 

Dato 6/9 kl. 19.00 – 21.30. 

Bestyrelsen indstiller til, at bestyrelsen jf. vedtægterne udvides til 6 

medlemmer + formand + kasserer. 

Aktuelle bestyrelse 

Formand, vælges i lige år, ikke på valg - Helle fortsætter. 

Kasserer, vælges ulige år, Dennis genopstiller ikke - Nyvalg 

Bestyrelsesmedlem 1, vælges ulige år. Sidst valgt Henrik Nielsen, denne er 

fraflyttet og pladsen overtaget af suppleant Anne Winther. 

Anne genopstiller.  

Bestyrelsesmedlem 2, vælges ulige år. Senest valgt Poul Have Nielsen. 

Poul er fraflyttet. Pladsen er vakant. 

Bestyrelsesmedlem 3, vælges lige år. Line Matthai ikke på valg. 



 Bestyrelsesmedlem 4, vælges lige år. Pladsen er vakant. 

2 suppleanter, vælges for 2 år ad gangen, forskudt af hinanden. Derfor 

skal vælges 

1 suppleant for 1 år 

1 suppleant for 2 år. 

1 bestyrelsesmedlem for 2 år. 

1 bestyrelsesmedlem for 1 år. 

2 revisorer, vælges for 2 år ad gangen, forskudt af hinanden. 

1.revisor Christian. Ikke på valg  

2.revisor. Vakant. Skal vælges for 2 år ad gangen. 

Den skriftlige beretning for 2020 er udsendt tidligere på året. 

På generalforsamlingen skal fremlægges regnskab og budget.  

 

8:Næste bestyrelsesmøde – 9. August kl. 19.30 hos Helle. 

 

9:Evt. 

Grundejerforeningen rettet henvendelse til Menighedsrådet om at få 

bedre belysning på hjertestarteren ved Rytterskolen. 

 

 


